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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Várom szíves válaszát!
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„Miért nem fizetik ki a megítélt támogatásokat?„ címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Csillag István miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Kormányváltás óta TU-1-es pályázatoknál melyikre ítéltek támogatást és mennyi
pénzt?

Milyen állapotban vannak ezek a pályázatok, melyikre történt már kifizetés,
melyekkel történt szerződéskötés?

Ha nem történt még szerződéskötés, akkor ennek mi az oka?

Mikor járt le a szerződéskötések határideje, mely pályázatoknál nem hosszabbították
meg a szerződéskötés határidejét és miért nem?"
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